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Dato: 26.10.2023, kl.18:00 

Sted: Flymuseumet 

Styret: Kjetil Føyen Kyrre Fagerhaug Andersen Geir Gullestad Pettersen 
Ivar A. Devold Mariell Hellem Lars Vagle 

Vara: Terje Kroglund Stein Roald Levang Kirk Cabral 

Fagsjefer: Leif Olsen Stein Magne Lian Leif Bjarte Vold Tormod Olsen 

Per Ingar Mortensen Arild Flesjå Daniel Mitchell  

Andre:  

Saksliste: 

1. Sikkerhetstema: 
•  Mørke tider kommer. Avinor reaksjoner på taksing opp og ned fra gamle hangarer.  

 

2. Info fra fagsjefer og ledere: 

Skolesjef, Leif Olsen 
•  Teoriprøver kun på engelsk er meldt. NLF protosterer. 

Tar opp priser/satser på de forskjellige tingene instruktører gjør. 
 

Operativ sjef, Stein Magne Lian 
•  Ingen. 

 

DTO representant, Leif Bjarte Vold 
•  Ingen. 

 

Flytryggingsleder, Tormod Olsen 
•  Tormod reiser til NLF seminar på Gardermoen. Flere informative meldinger lagt ut til medlemmer 

på myweblog. 
 

Flytekniskleder, Per Ingar Mortensen 
•  LN-MTX: ny gyro installert. 

•  LN-FTD : Ny motor: Ikke ankommet Norge ennå. Det var lovet levering 19 oktober men denne 
datoen er forskjøvet, nå snakker man om en gang i november.  Det er ganske stor frustrasjon 
rundt levering av reservedeler for tiden som før nevnt. Dette er noe vi ikke har mulighet til å 
påvirke.  Vi får bare vente å se. 

•  LN-FTD shut down på run up.  Vi har bakkekjørt flyet to ganger uten at vi har hatt problemer.  Idle 
turatllet ligger på mellom 650 og 700 rpm, som er normalt.  Imidlertid kan man, hvis man virkelig 
bruker krefter, klare å trekke throttle tilbake slik at man på en måte overrider/bender den 
vanlige throttle stoppen og derigjennom senke idle turtallet så mye at motoren stopper.  Vi tror 
at det er det som har skjedd i dette tilfelle.  Det er ikke meningen at man skal bruke store krefter 
for å trekke throttle tilbake til idle, den skal trekkes rolig tilbake til at den går mot stoppen i 
første omgang, og som flyving generelt er det snakk om følelse.  Bruk av overmakt har tidligere 
resultert i tre stk. avrevne håndbrekkswire. Imidlertid vil vi ikke release flyet før vi har tatt av 
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cowlinger og sjekket throttle overføringen fysisk. Men, pr. nå har vi ikke noen grunn til å tro at 
det er noe galt med flyet. Det er sendt en Obsreg på dette, som vi må svare ut og når det er 
opplyst at motor stoppet på idle, så må vi kunne svare ut dette på en skikkelig måte. 

 

Byggleder, Arild Flesjå 
•  Ingen. 

 

Undervisningsleder, Daniel Mitchell 
•  Ingen. 

 

Flytjenesten, - - 
•  Flytjenesten er midlertidig ut av drift. 

 

3. Økonomi: 
•  Lars ga en oppsummering av økonomien. Geir har sent nøkkeltall. 

•  Klubben har penger på bok og kan dekke de løpende utgifter. 

•  For første gang på lenge er forsikring brukt på dyr FTD skade. Penger spart. 

•  Hittil i år er det en inntektsvikt på over 700.000,- sammenlignet med samme tidspunkt i fjor. Det 
er hovedsaklig pga mye mindre flytimer i år. Og da hovedsaklig elevtimer. Budsjett totalt var 
timetall likt som i fjor. Ellers, utgiftene har holdt seg omtrent på samme nivå. Årsresultat så langt 
i år bedrer seg over 200.000kr i fjorhold til sist styremøte. Fly i luften = bra. Dårlig vær og 
grounded fly = ikke bra. 
 

4. Annet/Eventuelt: 
•  Prosjekt med å få tilbake medlemer. Få medlemmer som ikke flyr til å fly igjen. Foreslått å ha 

pop foredragskvelder hvor alle og spesielt inaktive piloter inviteres. Og det orienteres med «hva 
skal til for å bli current igjen». For de som ikke har flydd på flere år er det en individuell 
vurdering som gjøres, informerte Olsen. 

•  Forslag om møte med tema «oppretthold motivasjon» for elever på teori og flyging. Vise hva 
som er i vente og unngå frafall før PPL er oppnådd. 

•  Vi fortsetter med å ta renhold selv i klubbhus. Medlemmene oppfordres til å delta å holde 
klubbhytta rydding. Alle typer søppelsekker og papir ligger ved dusjen. Flere er med nå og ser ut 
å gå ok så langt. Vi sparer en del penger her nå som er bra i presset økonomi. 

•  Nye medlemmer. Ideer diskuteres. Bl.a. studentmiljø. 

•  Sosial kveld med foredrag til høsten. Slikt som i fjor. Kjetil jobber med saken. Som hvilken 
foredragsholder mm. 

•  Prosjekt «Evakueringstrening etter nødlanding i vann» med C172, i samarbeid med Maersk 
Training, Norway. Kjetil informerte at prosjektet, hvis ønskelig, kan utredes om dette er noe for 
Sola Flyklubb, uten at slikt arbeid vil koste klubben noe. Styremøtet besluttet ikke noe, men tar 
dette opp igjen på neste møte. 

•  Forslag om «Prosjekt Opptur» fra Bergen nevnes som en ting for oss og mottas positivt. Vi ser 
mer på det senere. 
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5. Aksjonslogg: 
# Pågående Aksjoner Ansvarlig Status Åpnet 

1  
Undersøke muligheter for flyskrekk kurs. 
Kan være muligheter for donasjoner fra Gjensidige, etc. 

Kjetil Pågår 27.04.21 

2  Ta "sky-lounge" prosjekt videre. Kjetil Pågår 25.05.21 

3  
Presse ned prisen mer på forsikring av klubbens bygg. 
Venter på befaring. Må se mer på dagens forsikring hos IF 

Kjetil Pågår 30.08.22 

4  

Holde medlemskampanje for å øke medlemsbasen. 
Opplegg på Clarion Hotell er del av denne kampanjen. 
Kan holde ett høstopplegg igjen på Clarion Hotell. 
Opplegg for å få i gang «sovende» medlemmer. 

Kjetil Pågår 25.10.22 

5  Opprette ett dokument/prosedyre for innmelding i klubben. Mariell/Kjetil Pågår 25.10.22 

6  
Få flere inaktive medlemmer til å fly mer. Evt refresher kurs. 
"Back to current" kurset foreslått. Og spørreundersøkelse. 

Lars Pågår 07.02.23 

7  Legge ut info om grasrotandel på nettsidene. Ivar Pågår 25.04.23 

8  Oppdater klubbhåndbok med lovnorm endring. Ivar Pågår 27.06.23 

9  Grøtkveld før jul. Muligens tirsdag 5.des? Lars Pågår 26.10.23 

10  Motivasjons-kveld/møte for elever. Lars og Daniell Pågår 26.10.23 

  

Utførte Aksjoner Lukket 

Legg ut byggleder på hjemmesidene. Ivar Utført 25.04.23 

Sende ut melding på MWL om grasrotandel. 
Legges ut i dag. 

Kjetil/Geir Utført 26.09.23 

Sjekke om Norønnafly er interessert i å ha verksted på Sola. 
Dersom det er kundegrunnlag, er de interessert. 

PIM Utført 26.09.23 

Opprette kontakt med forsikringsselskap ang. skade på FTD. Lars Utført 26.09.23 

Få skriftlig beskrivelse av skade hendelse på FTD. Kjetil Utført 26.09.23 

Pusse opp oppholdsrommet (male, mer lys, etc.). 
Grunnet trang økonomi utsettes dette til ett senere tidspunkt. 

Arild Utført 26.01.21 

Legg ut info om besøkende airside. Ivar Utført 26.10.23 

Legge ut melding på MWL ang. hinder og kart. Tormod Utført 26.10.23 

*Utførte aksjoner slettes etter ca. 6 mnd. 

  



 
 

Styremøte 
Sola flyklubb 

 
 Referat 26.10.2023 

 
 

4 av 4 
 

Møteplan 2023: 
07. Februar 
28. Februar (Ekstraord.) 
28.Februar 
21. Mars 
28. Mars (Årsmøte) 
25. April 
30. Mai 
27. Juni 
30. August 
26. September 
26. Oktober 
28. November 
19. Desember 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent: Lars Vagle, styremedlem. 


